
 

 

 

20/05/25 

 כרם מהר"ל –ועד מקומי  

 20/05/25 פרוטוקול ישיבה מיום

 

 20/05/25 :תאריך הישיבה 

 

 , ארז קריסידרור גונן, אמנון איתן, טל מנור אביב יובל, תמרה שלזינגר, : חברי ועד נוכחים

  :חברי ועד נעדרים

 מנהלת קהילה  -נעה כץ בעלי תפקידים:

 אסף גבעוני, רינותאייל  מוזמנים:

 , עידית רחין, מירי אוארבך עטיהרינותאייל אורחים: 

 על סדר היום: 

 קולות קוראים של המועצה .1

 אירוע שבועות .2

 תכנית תנועה   .3

 המשך בחינת חלופות שמירה .4

 . תכנית דיור מוגן של ועד אגודה5

 תחילת עבודה  -. אביבית6

 חוות הגז  -75. תמ"א 7

 עדכונים שוטפים . 8

 

 החלטות: 

   -קולות קוראים של המועצה .1

 עדיין לא פורסם המתווה.  בשלב זה – ₪ דרך המועצה עבור גני משחקים  150,000 -ראשון קול קורא

בקשה מצד המועצה להסב למשהו  הגיעה , תוכנן ליישם על שיפוץ מגרש כדורגל -יזמות קהילתית -קול קורא שני

 . י יותרקהילת

 

  . מובל על ידי מתנדבים ,האירוע ביום ראשון -שבועותאירוע  .2

 הקמות מתחילות בשישי וממשיכות בראשון בבוקר.  

 . עגלות בבוקרם את ההילדים מקשטי

תינוקות שנולדו השנה, ריקוד  )ברכת החקלאים,  מסורות יוצאים לסיבוב, טקס קצר, תחנות אוכל, 16:00-ב -לו"ז

 (קהילתי



 

 

 

 אסף גבעוני -מוזמן -תכנית תנועה  .3

נשלח מכתב מטעם תושב היישוב והוחלט להוריד אותם בעקבות   .מפלסטיק מוקמו על ידי הועד לאחרונה פסי האטה

 נזק אפשרי לרכבים. 

פס  -אפשרות לחלופה. מציע תוכנית מאושרת על ידי מתכנן תנועה אפשר להסתמך רק עללפסי האטה אין תקן, אסף: 

 ס"מ לכל רוחב הכביש, אפשר דרך המתכננת לאשר את זה ועלות מאוד נמוכה.  40 -קירצוף

 .להוסיף תמרור 'האט'מליץ בנוסף, מ

 ויעדכן את הועד. סיבוב לקבל רפרנס מה קורה ביישובים אחרים יעשה

 

 מול הסדר שמירה בשיתוף המועצה פגישהמתוכננת  -מתבצעת בחינה לפתרון של סייר  -המשך בחינת חלופות שמירה .4

 הועד מקדם את הנושא. לגבי חיבור המצלמות למוקד המועצה והוספת סייר שיחלק את הזמן עם עוד שני יישובים. 

 

 יש במושב שלוש נקודות עם שערים ידניים.  -שערים ומצלמות .5

נתן את ההצעה הנמוכה   ,נותן שירות ומענהו עובד עם הועד כיום אשר בלו הצעות מחיר משלוש חברות, צחי דהןהתק

 . הוחלט לעבוד איתו בהקמת שערים חדשים בהצבעה פה אחד  – ביותר

 

 -תוכנית דיור מוגן של ועד אגודה .6

  בשטחהמועצה פרסמה קול קורא להקמת דיור מוגן בשני יישובים. ועד האגודה מבקש לגשת אליו, תוך שימוש 

 מדרום לרחוב השמורה )בבעלות האגודה(.

 , עידית רחין, מירי אוארבך עטיה.רינות: אייל אורחים בנושא

ותשתיתיות, והדגיש את חשיבות בחינת  , בעל רקע נרחב בתכנון ובנייה, העלה הסתייגויות כלכליות רינותאייל 

 הרווחיות הכלכלית והשלכות התחבורתיות. 

 עלתה בקשה לשיתוף ציבור ואסיפה כללית, מתוך רצון להבטיח ייצוג לצרכי כלל התושבים. 

 : עמדת הוועד המקומי

 המהלך נמצא בשלב מוקדם. הוועד תומך עקרונית בהגשה, בכפוף לכך שנציג מטעמו ילווה את התהליך באופן שוטף.

 בנוסף, יידרש שדרוג תשתיתי של הכביש לאזור הפרויקט. 

 ויובטח שיתוף ציבור מלא. הסוגיות השונותהוועד מדגיש כי מדובר במהלך משמעותי, וכי תיבחן 

 ההחלטה נדחתה לפגישה הבאה. -ועד האגודה  יבחן שוב מולהנושא יהועד מבין את חשיבות העניין ו החלטה:

 

  .לעבוד בתחילת מאי, נעה מתחילה לעבוד בתחילת חודש יוני התחילה מנהלת חשבונות, -שטר אביבית -צוותחילופי  .7

 שיהיו לנו ולהן בהצלחה

 

 

 



 

 

 

מגיע  20:00-. ב57מגיעים נציגי המועצה להסביר ליישוב לגבי תמ"א   26/5-. בחוות הגזמאבק בהקמת  -75תמ"א  .8

משמעותי מאוד עבור  הנושא הציבור מוזמן. הועד מעודד את מעורבות התושבים,  20:30-לפגוש את הועדים ובאסיף 

 הקהילה. 

 

 : עדכונים שוטפים .9

 

  -מגרשים •

מוזנח ולא בשימוש, חוג הכדורגל מבקש להשמיש את המגרש. הגיע איש מקצוע לתת   -כדורגלמגרש ה

לתת הצעת מחיר לאותן   הגנן של המושבביקשנו מ  .כיסוח דשא, השקיה, חירמושים -הצעת מחיר לשיקום

 . בנוסף יש צורך ברכישת שערים חדשים. למטרת השוואה וקידום הנושא פעולות

לעגן את , לסליםרשתות החלפת  )גנן(, יזום, ג)חצרן( חור בגדרלתקן גם דורש שיפוץ.   כדורסלהמגרש 

 .  וכו'ארון החשמל של המגרש 

 .קורא של המועצההאם ניתן לשפץ את המגרשים במסגרת קול  -לבדיקה

 עובדים על הצעות נוספות תחת נסיבות החזירים . הרסוסודרה השקיה בכיכר, לצערנו חזירי בר  -גינון •

 זיווד עגלת חירום לכיבוי אשבוצע י •

כוונה לקדם  ב בעליםבעקבות פניות של תושבים בוצעה שיחה עם ה -ישראל דוארמסירת חבילות של  •

 .הנושא בבדיקהמסירת חבילות דרך הצרכניה. 

העניין בבחינה מול המועצה ששוקלת לרכוש    -פניה מטעם תושבים להביא רכב מטאטא כביש לניקוי עלים •

 רכב כזה לשימוש היישובים השונים.

 

 

 בברכה,

 ועד מקומי כרם מהר"ל 

 

 

 

 

 


